
Referat - skolebestyrelsesmøde Nordre Skole 

Dato: 13. december 2023            

 

Tidspunkt: 17.30-19.30  

 

Lokation: P-rummet        

 

Mødeleder: Susanne G 

 

Referent: Brian 

 

Skolen: Rikke, Torben, Bjarne  

 

Forældre deltagere: Alle 

 

Fraværende: Malou fra elevrådet, Søren – RHV   

 

Andet:  

Vi spiser mens vi holder møde.  

 

 

 

Punkt Beskrivelse Bilag 

1. Velkommen   

2. ØK 2023 – ØK 24 udmeldt overordnet budget. 

- Vi har fået i budget til 2024: Reduceret med 2,5 mill.  

- Vi får 66,6 mill. til 2024.  

- Der kommer fortsat en del reguleringer ind i den kommende tid.  

- Vi skal have ”renset” tallene for teknisk service  

- Vi overholder fortsat +5 / - 3 %  

- Bestyrelsen er enige om at give lyd for at det ikke hænger sammen  

- Formandsnetværket har møde d.d. og Susanne samler op  

- Vi skal tænke kreativt på ”skal” og ”kan” opgaver 

 

3. Opsamling på mødet med Vestervang Skole. 

- Et godt møde med Vestervang Skole  

- Vi fik taget hul drøftelserne omkring digitalisering og fællesskab  

- Vi tog udgangspunkt i den spørgeramme som vi selv har drøftet på mødet i 

november  

 

4. Status på Berlin princip – se bilag. 

- RT oplever opgaven lander på skolen. Hun ønsker et samarbejde med 

bestyrelsen omkring det.  

- Vi tilretter princippet og sender det rundt.  

x 

5. Status på arbejdet omkring ”fællesskab og digitalisering” ved Maria og Susanne. 

- Maria og Susanne tager fat i arbejdet med digitalisering: bevidstheden 

omkring hvornår det skal bruges?  

- Vi kan arbejde med anbefalinger til elever, hjem og skole? 

- SSP kan man overveje at inddrage i arbejdet.  

- Der skal laves et udkast der kan arbejdes med.  

- Dato for nyt møde er: 18. april på Vestervang Skole  

- Alle skal være med i processen / stor involvering og dialog med alle parter.  

- Vi skal kunne se strategien i vores værdier og i samarbejdet med 

Vestervang Skole.  

 



- Vi kan overveje at inddrage det digitale med et fokus på at finde en mulig 

besparelse  

- Vi kommer som skole til at indtænke økonomien i de nødvendige 

prioriteringer  

- Vi skal være bevidst om at træffe gode beslutninger omkring digitaliseringen 

- Vi skal være opmærksom på forskning indenfor området  

- Det er et dilemma fyldt læringsfelt og det kan være svært at motivere de 

unge mennesker i diverse fag.  

6. Opsamling på mødet med udvalget på Rådhuset. 

- Et lidt specielt møde med knap så meget dialog.  

- Tiden blev brugt på at fortælle om udfordringen; alt for mange børn ikke 

trives i Viborg Kommune ikke trives.  

 

7. Mødeplan for foråret 24:  
17/1  

20/2 fra 17.30-19.00 

19/3 fra 17.30-19.00  

22/5  

17/6  

 

8. Evt. – god juleferie til alle 

Jan, Chandra og Carina er på valg i foråret 2024.  

 

Elevråd: 

- Fortalte om byrådsdagen med et projekt omkring overdækning ved 

udskolingen.  

- De sad i økonomigruppe med Vestervang Skole - fællesskab 

- Vi fik ikke noget med hjem idet vi synes andre havde et større behov end 

os.  

- Det var en god proces med demokrati i fokus.  

 

 

 

 


